

222 McIntyre Street West, Suite 312

North Bay, ON P1B 2Y8

T: 705-476-8822





222 rue McIntyre Street ouest, bureau 312

North Bay, ON P1B 2Y8

T: 705-476-8822

NECO is a not-for-profit Community Futures
Development Corporation funded by the
Government of Canada's Community Futures
program and governed by a volunteer board of
directors.

Our professional staff encourage entrepreneurship and the pursuit of economic opportunities. Since 1987, we have invested more than \$30 million in business loans and community projects.

Our objectives are to assist communities and businesses in the East Nipissing/East Parry Sound region in the creation of employment through funding for community economic development initiatives and special projects, as well as providing financial assistance, counselling, training and advisory services for small business.

In Ontario, the Community Futures Program is delivered through a group of 62 CFDCs across seven regions (East, Southeast, South Central, Southwest, West, Northwest and Northeast). In Northern Ontario, FedNor supports the network of 24 CFDCs, that makes up the Northwest and Northeast regions.

NECO offers the following services:

- Strategic community planning and socioeconomic development
- Support for community-based projects
- Business services
- Access to capital for SMEs, start-ups and expansions

NECO est une Société d'aide au développement des collectivités (SADC) à but non lucrative financée par le programme de développement des collectivités du government du Canada et gérée par un conseil d'administration constitué de bénévoles.

Nos professionnels encouragent l'esprit d'entreprise et la pursuit de possibilités économiques. Depuis 1987, nous avons investi plus de 30 millions de dollars sous forme de prêts aux entreprises et de projects communautaires.

Nos objectifs sont d'aider les collectivités et les entreprises de la région de Nipissing Est et Parry Sound Est à créer des emplois en accordant un financement à des initiatives de développement économique communautaire et en fournissant une aide financière, des conseils, de la formation et des services consultatifs aux petites entreprises.

En Ontario, le programme de développement des collectivités est dispensé par l'entremise d'un réseau de 62 SADC réparties dans sept régions (Est, Sud-Est, Centre-Sud, Sud-Ouest, Ouest, Nord-Ouest, et Nord-Est). En nord de l'Ontario, FedNor soutient le réseau de 24 SADC, qui composent le Nord-Ouest et Nord-Est.

NECO offer les services suivants:

- Planification Communautaire stratégique et développement socio-économique
- Soutien aux projets communautaires
- Services aux entreprises
- Accès aux capitaux, nouvelles entreprises ou développer votre entreprise